



Certificate of Academic Eligibility Certificat d'éligibilité académique



Country / Pays		Country Code / Code du Pays	
Event / Manifestation			

1. To be completed by the competitor / A compléter par l'athlète

Last Name / NOME de Famille	First Name / Prenom	Sex / Sexe	
		M	F
Date of Birth / Date de Naissance	Passport No. / Passeport No.		
(Day/Jour)	(Month/Mois)	(Year/année)	

Name of the University / Nom de l'université			
Faculty / Faculté		Current Academic Year / Année académique en	
Field of Study / Type d'études		Graduation date / Diplôme le	

2. To be completed by Educational Institution / A compléter par l'institution d'enseignement

I certify that _____ is officially registered for and pursuing a full study program leading towards a degree or diploma at the university (similar institute whose status is recognized by the appropriate national academic authority of their country) listed above

Je certifie que _____ est officiellement inscrit et suit un programme complet d'études menant à un grade académique ou diplôme final de l'université (ou un institut similaire d'ont le statut est reconnu par l'autorité académique nationale appropriée du pays) repris ci-dessus.

Official Seal of the University

Cachet officiel de l'universitaire

Name / Nom		Title / titre	
(Please Print / svp. En imprime)		(Registrar Educational Authority / L'autorité)	
Signature		Date	

3. To be completed by the NUSF / a compléter par la FNSU

This is to certify that the named student athlete has the approval of the National University Sports Federation to compete in the event listed above.

Nous certifions que l'athlète étudiant nommé reçoit l'approbation de la Fédération Sportive Universitaire Nationale à participer à la manifestation mentionnée ci-dessus

Official Seal of the NUSF

Cachet officiel de la FNSU

Name / Nom		Title / titre	
(Please Print / svp. En imprime)		(Registrar Educational Authority / L'autorité)	
Signature		Date	

Warning / Avis

The information given here must be accurate and to the best of the signatories knowledge at the date indicated thereof. Any false information will lead to disqualification. Should any information change, please inform immediately.

L'information reprise ici doit être correcte, à la connaissance des signataires, à la date indiquée. Une information fautive entraînera la disqualification. Si une information changeait, nous vous prions de nous en informer immédiatement